
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Söndag 22 januari kl 10:00, via teams.  

Närvarande: Bengt Larsson, Bo Roos, Karin Arvidsson, Thomas Johansson, Björn Westling, 

Leif Axelsson, Gullvi Högberg, Ann Ohlsson. Anna Syberfeldt sina uppdrag via mail.  

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet 

2. Val av justerare. Vi väljer Bengt Larsson att justera.  

3. Föregående protokoll. Godkänner föregående protokoll 

4. Rapport kring verksamheten på de olika klubbarna. 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg. Planerar nystart till hösten i Mölltorp.  

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping går väldigt bra, 28 par 

senast. Även kurser och nybörjarverksamhet. Falköping lite nya par efter kurs.  

- Thomas Johansson rapporterar om Alingsås, Herrljunga och Vårgårda. Väldigt få bord, men 

marginellt fler spelare.  

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. 

Kvänum går bra, övriga fortfarande lite färre än före pandemin.  

- Ann Ohlsson rapporterar om Hjo och Tibro. Tibro kämpar, kommer ordna sommarbridge. Hjo 6-

10 par, har kurs just nu.  

- Bo Roos rapporterar om Skara. Stabilt spel på 8-11 bord. Tisdag och torsdag 

- Anna Syberfeldt rapporterar om Skövde. 4-10 bord på 5 kvällar.  

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. 

Borås anordnar kurs, ledarna får beröm. Hid/Borås 5-6 bord, Ulricehamn/Svenljunga runt 10 bord. 

5. DM damer 

Anna beskriver DM damer, 31 anmälda par varav 30 personer till middagen. Skövde BS sponsrar 

med rondpriser i varje rond. Mycket bra jobbat och vi ser fram emot en trevlig dag. 

6. Division IV – avancemang till division III 

Bengt rapporterar vilka lag som kommer att avancera till Div3. Västergötland kommer fylla 2 av 

sina 5 platser till Div3, Borås BA och Skövde BA. Flera som avstår anger resor och svårt att få lag 

till 3 tillfällen som orsak. 

7. DM 30+ hcp. Vi avvaktar information från förbundet, just nu är det olika från distrikt till distrikt, 

vi hänskjuter frågan tills nästa möte. Skövde arrangerar DM 30+ hcp. 

8. Ekonomi.  

Flera klubbar får just nu ökade hyreskostnader, Bengt beskriver olika DM-finalers kostnader, samt 

tar fram lite olika förslag. Vi tar ett interrimsbeslut att distriktet tar TL-kostnaden för omgång 1 i 

DM-lagfinalen. 

9. Historiskt arkiv.  

Leif berättar att man hittat ytterligare material. Sedan kommer bridgeförbundet stänga av servern 

för arkivet, ftp.tidahom.se, Leif får i uppdrag hitta ny lösning. Bengt och Björn har lagt till resultat 

från Borås trettondagsbarometrar. 

10. DM Lag.  

Rapport från kvalen i Lidköping och Tibro, första 3 i 4-lagsgrupperna gick vidare. Semifinalen 

spelas 6 lag i Tibro, 2x6 i Vårgårda, 3 från varje går till final. Thomas redogör fördelningen utifrån 

placering och ranking.  

11. Förtjänsttecken. Vi godkänner Thomas förslag, Thomas hanterar det praktiska.  

12. Nästa styrelsemöte. Söndag 26 februari kl 10:00 via teams. 

13. Övriga frågor. 13-dagarsbarometern Borås var uppskattad och väldigt jämn. 

14. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

______________  ____________ 

Bo Roos   Bengt Larsson 

ftp://ftp.tidahom.se/

